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”Medborgarförslag om att återinföra servicebussarna” 

 
 
Återinför servicebussarna i Lund!  
 
Ett medborgarförslag om att återinföra servicebussarna i Lund har lämnats in av en 
stor grupp lundabor boende på Klostergården. Vänsterpartiet håller med om att 
servicelinjerna är ett bra för personer som av olika anledningar inte kan ta sig till och 
från de ordinarie busshållplatserna och vi vill därför återinföra servicebussarna.  
 
Servicebussarna är busslinjer som är speciellt anpassade till resande för äldre och personer 
med funktionsnedsättning. Bussarna är ofta mindre, mer tid ges för på och avstigning och 
linjerna är dragna så att det är lätt att åka mellan bostadsområden och t.ex. vårdcentraler, 
livsmedelsbutiker, träffpunkter med mera. Lund hade fram till augusti 2013 tre speciella 
servicebusslinjer.  
 
När Skånetrafiken tog över stadsbusstrafiken i Lund lämnade Lunds politiker ifrån sig 
möjligheten att direkt påverka kollektivtrafiken inom Lunds stad. Trots att Skånetrafiken 
menade att servicelinjerna kunde fortsätta vara en del av kollektivtrafiken i Lund har de nu 
tagits bort.  
 
Lunds kommun kan “köpa till” olika tjänster från Skånetrafiken, bland annat servicelinjer. 
Vänsterpartiet föreslog på kommunstyrelsen att kommunen ska inleda samråd med 
Skånetrafiken om ett sådant tillköp.  
 
 

Vårt yrkande i sin helhet: 
Vänsterpartiet yrkar 
att: Uppdra åt Tekniska nämnden att samråda med Skånetrafiken med målet att återinföra 
servicelinjerna i Lunds kommun.  
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